



Protokoll styrelsemöte S11 2012-04-16

Närvaro:	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Sekreterare tillika Propagandamästare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Jonas Svensson	Överphös
	Mats Rydberg	Studierådsordförande, Vice ordförande fr.o.m. §4 Föredragningslista
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Cecilia Olsson	Industrimästare
	Lars Gustafson	Jubleansvarig
	Martin Persson	Kontaktperson TLTH
	Daniel Lundell	Ledamot i kårfullmäktige
	Per Ahlbom	Pubmästare, fr.o.m. §8

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.13.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Daniel Lundell
 - Martin Persson
 - Lars Gustafson
 - Per Ahlbom
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes tilläggen:
- §9.1 Frånvarande sexmästare
 - §9.2 Styrelseshippte
 - §9.3 Representation under jubel
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S10 2012.
- §6 Information från kåren Martin meddelade att nya heltidare kommer att väljas av kårfullmäktige nästa vecka, mötet hålls måndag-tisdag och alla är välkomna.
- Det är Corneliusbal i helgen, och mötet uppmanades att göra re-



klam för biljetterna till eftersläppet. ARKAD rekryterar chefer för mässan och kåren är i full gång att förbereda inför SFSUM.

Julia meddelade att en HBTQ-pub kommer att hållas den 2:e eller 3:e maj.

Tobias frågade vilka städer som är representerade i SFSUM.

Martin svarade att alla kårer från de större studentstäderna i Sverige finns representerade.

Mats meddelade att han ska på SRX:s tackfest i kårens regi.

Julia frågade om kårens funktionärsmedalj kan fås vid ett annat tillfälle än vid ordenskapitlet.

Lars svarade att medaljkommittén kan kontaktas senare i veckan.

§7 Beslutsuppföljning

Policydokument

Tobias meddelade att propositionerna håller på att sammanställas, och mycket färre var lämpliga att lägga till i reglementet än befarat, så detta kommer inte tas upp på VT.M.

Dessa kan hittas under /dsek/propm/2011.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S14.

Uppd. Bordershop

Mattias meddelade att inget har jobbat på den sedan sist, men att ansvariga hävdar att den kommer att jobbas på under sommaren.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S12.

Kamera

Peter meddelade att det inte hänt någonting.

Mats yrkar på att punkten läggs in i beslutspunkt nr 1.

Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet.



Nyhetsbrev

Jens meddelade att Daniel Perván har pratats med, och att det skulle jobbas på under helgen.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S13.

Diskmaskin

Julia meddelade att hon ringt men inte fått något svar.

Mats föreslår att någon annan kontaktas.

Peter föreslog att Electrolux kontaktas.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras S13.

Mästermärken

Jens meddelade att det legat på is pga. omtentor.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S12.

Tandemcykel

Jonas meddelade att cykeln har kollats på och går att fixa.

Simon upplyste att Tandem inte har någon post i budgeten.

Lars meddelade att förra året gick det under källarmästeriet.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S12.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S14 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S12 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S13 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S13 2012
28	Jens E.	Mästermärken	S06 2012	S12 2012
30	Anton M.	Tandemcykel	S07 2012	S12 2012



§8 Utskottsrapporter

Jens

Det har kodats allmänt på hemsidan.

Cecilia

En golftävling kommer att gå av stapeln den 10:de maj.

Feedbacken från företagen som var på Teknikfokus, där det vädrades ett missnöje med barborgarna, då summan stämde dåligt överens med priserna i baren.

Julia påpekade att det borde ha varit bättre kommunikation mellan Teknikfokusansvariga och sexet.

Tobias poängterade att om det var det värsta klagomålet så kan det tolkas som en väl genomförd mäsä.

Mattias

Det har inte hänt så mycket, cafét har hållt stängt under påsk. Läsk har levererats.

Anton

Inget att rapportera.

Jonas

Har satt folk i arbete, bestämt tema och allmänt planerat.

Peter

Har spikat upp en anslagstavla i iDét som snabbt togs i beslag för styrelsens räkning av Jens.

Kalendern i Råsenbad är fixad.

rootm har jobbat mycket med ett eventanmälningssystem med pekskärm.

Vidare så har Jonas ritat skägg på tidigare nämnd kalender.

Barbygget går som planerat.

Mats

Har varit på UNX-möte. LTH:s utbildningsstruktur är spikad. Studierådsöte har kallats till, där det b.la. ska tillsättas poster i insstitutionsstyrelser. Vidare så kommer HSV utvärdera LTH med början i oktober.

Julia

Funktionärerna har varit jätteduktiga och städade upp i sexförrådet.

Jublet har jobbat med, och mycket saker händer.

Simon

Bokföring har genomförts. Teknikfokus har fåktats med. Har försökt få in intäkter från andra mästerier, just nu ser det ut



som att endast jublet har dragit in pengar.

Tobias frågade om bokslutet.

Mats meddelade att det dröjer pga. att Utedischots ekonomiska situation inte är klarlagd.

Simon upplyste om att det fortfarande kommer in fakturor från nollningen.

Per Ahlbom inträder lokalen.

Mötet gick tillbaka till §3.

Tobias

Inget att rapportera.

- §9 Inför sektionmötet Tobias meddelade att det är sektionmöte imorgon, och att alla handlingar anslagits på sexförrådets dörr. Han och Jens kommer att laga mat inför mötet. Valen kommer traditionsenligt att hållas sist, och det finns en förhoppning om att det blir ett kort möte.
- §9.1 Frånvarande sexmästare Julia meddelade att hon kommer att vara borta mellan kommande onsdag och måndag, vilket gör att hon ej kan närvara vid matlagningen inför VTM eller på måndagspuben. Per blir då serveringsansvarig under måndagen, och styrelsen och de nyinvalda mästarna jobbar istället för sexmästeriet.
- §9.2 Styrelseshiphte Jonas vill ha ett datumförslag på när shiptet kommer att äga rum, så att stabens planerande blir lättare. Tobias meddelade att det kanske inte blir en hel helg, då det är svårt att hitta datum.
- §9.3 Representation under jublet Cecilia undrade om biljetten till Jublebanketten subventioneras genom representationskontot.
Tobias meddelade att 200 kr. per biljett kommer att subventioneras.
- §10 Övrigt Mats meddelade att Anton är bitter över att partywagon konstant är trasig, och herrelös.
Mötet kom fram till att den bör tillfalla programmästeriet och köras in i EKEA.
- §11 Meddelanden Inget att meddela.
- §12 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.02.



Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson
Ordförande